



10th November, 2017

Name : _____

Application No. : _____

Dear Parents/Guardians,

P. 1 Preparatory Class 2017-2018

This is to inform you that “P. 1 Preparatory Class” will begin shortly. Your child has been admitted to the class _____. The course will be carried out on Saturdays and the details are as follows:

Activity Time	Activity Date (Saturday)	Venue
9:30 a.m. - 11:30 a.m.	2017 : 18/11, 25/11 2018 : 6/1, 20/1, 27/1, 3/2, 3/3, 10/3, 17/3, 14/4, 28/4, 5/5	2/F Primary Classroom

The school bus service provided during the activity days:

<u>Up</u>	<u>Bus No.1</u>	<u>Down</u>	<u>Up</u>	<u>Bus No.2</u>	<u>Down</u>	<u>Up</u>	<u>Bus No.3</u>	<u>Down</u>
8:15	C4 Chai Wan 柴灣	-	8:15	LK-2 Lei King Wan 鯉景灣	12:05	8:15	MH Morrison Hill 摩利臣山	11:55
8:18	HF Hang Fa Chuen 杏花村	-	8:22	K4 Kornhill 康怡花園	12:15	8:21	SK Shu Kuk Street 書局街	12:03
8:21	SH Shau Kei Wan 筲箕灣	-	8:26	QB-3 Quarry Bay 鯪魚涌	12:19	8:26	TH Tin Hau 天后	12:10
8:26	T3 Tai Koo Shing 太古城	-	8:30	HV Healthy Village 健康村	12:23	8:32	PS Paterson Street 百德新街	12:17
8:38	IL Illumination Terrace 光明臺	-						
-	TR Tai Hang Road (True Light) 大坑道(真光)	11:47						
-	T3 Tai Koo Shing 太古城	12:03						
-	C4 Chai Wan 柴灣	12:13						
-	HF Hang Fa Chuen 杏花村	12:17						
-	SH Shau Kei Wan 筲箕灣	12:20						
<u>Up</u>	<u>Bus No.4</u>	<u>Down</u>	<u>Up</u>	<u>Bus No.5</u>	<u>Down</u>			
-	SW Sing Woo Road 成和道	11:46	8:15	ME Stanley Plaza 赤柱廣場	12:05			
8:15	SP Southorn Playground 修頓球場	11:56	8:30	A2 Southorn Horizons 海怡半島	12:20			
8:22	W-6 Western Distrit 西區	12:13	8:40	AB-1 Aberdeen 香港仔	12:30			
8:30	PO General Post Office 郵政總局	12:22						
8:40	SW Sing Woo Road 成和道	-						

Please keep this circular for reference. Should you have any enquiries, please call Miss Au at 2835-5121. Thank you for your attention.

Anne Wong
 Principal, Primary Section



姓名：_____

申請編號：_____

敬啟者：

小一預備班 (2017 - 2018)

本學年之小一預備班即將舉行 貴子弟已獲准參加小一預備班_____班，課程會於下列之星期六上午舉行，有關詳情如下：

活動時間	活動日期 (星期六)	活動地點
上午 9 時 30 分 至 上午 11 時 30 分	2017 : 18/11, 25/11 2018 : 6/1, 20/1, 27/1, 3/2, 3/3, 10/3, 17/3, 14/4, 28/4, 5/5	二樓課室

小一預備班之校車服務如下：

<u>Up</u>	<u>Bus No.1</u>	<u>Down</u>	<u>Up</u>	<u>Bus No.2</u>	<u>Down</u>	<u>Up</u>	<u>Bus No.3</u>	<u>Down</u>
8:15	C4 Chai Wan 柴灣	-	8:15	LK-2 Lei King Wan 鯉景灣	12:05	8:15	MH Morrison Hill 摩利臣山	11:55
8:18	HF Hang Fa Chuen 杏花村	-	8:22	K4 Kornhill 康怡花園	12:15	8:21	SK Shu Kuk Street 書局街	12:03
8:21	SH Shaukeiwan 筲箕灣	-	8:26	QB-3 Quarry Bay 鯪魚涌	12:19	8:26	TH Tin Hau 天后	12:10
8:26	T3 Tai Koo Shing 太古城	-	8:30	HV Healthy Village 健康村	12:23	8:32	PS Paterson Street 百德新街	12:17
8:38	IL Illumination Terrace 光明臺	-						
-	TR Tai Hang Road (True Light) 大坑道(真光)	11:47						
-	T3 Tai Koo Shing 太古城	12:03						
-	C4 Chai Wan 柴灣	12:13						
-	HF Hang Fa Chuen 杏花村	12:17						
-	SH Shau Kei Wan 筲箕灣	12:20						
<u>Up</u>	<u>Bus No.4</u>	<u>Down</u>	<u>Up</u>	<u>Bus No.5</u>	<u>Down</u>			
-	SW Sing Woo Road 成和道	11:46	8:15	ME Stanley Plaza 赤柱廣場	12:05			
8:15	SP Southorn Playground 修頓球場	11:56	8:30	A2 Southorn Horizons 海怡半島	12:20			
8:22	W-6 Western Distrit 西區	12:13	8:40	AB-1 Aberdeen 香港仔	12:30			
8:30	PO General Post Office 郵政總局	12:22						
8:40	SW Sing Woo Road 成和道	-						

請家長妥為保存此通告以作參考。若有任何查詢，歡迎賜電 2835-5121 與歐老師聯絡。

此致

家長／監護人

玫瑰崗學校(小學部)

黃慧貞校長

二零一七年十一月十日



P. 1 Preparatory Class - Class A

Date	18/11	25/11	6/1	20/1	27/1	3/2
Subject	Chinese	Art	Maths	General Studies	Chinese	Spanish
	P.E	English	Spanish	P.E	P.E	English

Date	3/3	10/3	17/3	14/4	28/4	5/5
Subject	Maths	General Studies	Chinese	P.E	Maths	General Studies
	P.E	Art	P.E	English	Art	Spanish

家長需知：

Remarks:

1. 附上小一預備班學生的接送證(卡面印有 P 字式樣)，為安全起見，家長務必出示接送證準時接回學生。
Please find attached the P. 1 Preparatory Class P-card. For security measure, please present this card when you pick up your child.
2. 校車站一經報名不得更改，否則每次須收取港幣二十元為行政費用。
We will not accept any amendments regarding bus stops once it has been confirmed. Otherwise \$20 dollars administration fee will be collected.
3. 有關自行放學之學生，請家長於上午十一時十五分前到達一樓圖書館，並出示接送證方可接回學生。
If your child is not using the school bus service, please pick up your child at the school library on the 1/F before 11:15 a.m. with the pick-up card duly presented.
4. 根據學校規定，駕駛私家車者需出示有效泊車證，如需購買請到文具部。並請待所有校開出後，私家車才可離校。
According to our school's regulation, parking spaces are only available to vehicles with valid parking permit. Please purchase the Annual parking Permit at the Stationary Department. Private cars shall only leave the school after departure of all school buses.
5. 小一預備班之學生證將於 11 月 18 日派發，請於每次上課日必須帶回。現附上寫有學生姓名及班別之標籤，請於第一天上課日(18/11)貼在衣服上以資識別。
Students' ID card will be distributed on the first day and please bring along with you whenever you have classes. Please find attached a sticker for you to wear on your child's clothes on the first day for identity purposes.
6. 請參照上課時間表，於一般課堂可穿便服上課，如上體育課，請穿著合適運動服裝及運動鞋回校。
Student may put on casual wear except the Physical Education day. They have to put on sportswear for that day.
7. 請自行準備水、小食和文具（鉛筆、擦膠、間尺）。
Please bring your own bottle of water, snacks and stationeries. (pencils, erasers, rulers)
8. 請依習作上註明之日期在家完成功課，並必須於下一節上課日交回。
Please complete all homework according to the specified date at home and return it on the next class.



P. 1 Preparatory Class - Class B

Date	18/11	25/11	6/1	20/1	27/1	3/2
Subject	P.E	English	Spanish	P.E	Art	Spanish
	Chinese	P.E	Maths	General Studies	Chinese	English

Date	3/3	10/3	17/3	14/4	28/4	5/5
Subject	P.E	General Studies	Spanish	English	Art	Spanish
	Maths	P.E	Chinese	P.E	Maths	General Studies

家長需知：

Remarks:

- 附上小一預備班學生的接送證(卡面印有 P 字式樣)，為安全起見，家長務必出示接送證準時接回學生。
Please find attached the P. 1 Preparatory Class P-card. For security measure, please present this card when you pick up your child.
- 校車站一經報名不得更改，否則每次須收取港幣二十元為行政費用。
We will not accept any amendments regarding bus stops once it has been confirmed. Otherwise \$20 dollars administration fee will be collected.
- 有關自行放學之學生，請家長於上午十一時十五分前到達一樓圖書館，並出示接送證方可接回學生。
If your child is not using the school bus service, please pick up your child at the school library on the 1/F before 11:15 a.m. with the pick-up card duly presented.
- 根據學校規定，駕駛私家車者需出示有效泊車證，如需購買請到文具部。並請待所有校開出後，私家車才可離校。
According to our school's regulation, parking spaces are only available to vehicles with valid parking permit. Please purchase the Annual parking Permit at the Stationary Department. Private cars shall only leave the school after departure of all school buses.
- 小一預備班之學生證將於 11 月 18 日派發，請於每次上課日必須帶回。現附上寫有學生姓名及班別之標籤，請於第一天上課日(18/11)貼在衣服上以資識別。
Students' ID card will be distributed on the first day and please bring along with you whenever you have classes. Please find attached a sticker for you to wear on your child's clothes on the first day for identity purposes.
- 請參照上課時間表，於一般課堂可穿便服上課，如上體育課，請穿著合適運動服裝及運動鞋回校。
Student may put on casual wear except the Physical Education day. They have to put on sportswear for that day.
- 請自行準備水、小食和文具（鉛筆、擦膠、間尺）。
Please bring your own bottle of water, snacks and stationeries. (pencils, erasers, rulers)
- 請依習作上註明之日期在家完成功課，並必須於下一節上課日交回。
Please complete all homework according to the specified date at home and return it on the next class.



P. 1 Preparatory Class - Class C

Date	18/11	25/11	6/1	20/1	27/1	3/2
Subject	P.E	Art	Maths	P.E	Chinese	English
	Chinese	English	P.E	General Studies	Art	Spanish

Date	3/3	10/3	17/3	14/4	28/4	5/5
Subject	Maths	Art	Chinese	English	Maths	Spanish
	P.E	General Studies	P.E	P.E	Art	General Studies

家長需知：

Remarks:

1. 附上小一預備班學生的接送證(卡面印有 P 字式樣)，為安全起見，家長務必出示接送證準時接回學生。
Please find attached the P. 1 Preparatory Class P-card. For security measure, please present this card when you pick up your child.
2. 校車站一經報名不得更改，否則每次須收取港幣二十元為行政費用。
We will not accept any amendments regarding bus stops once it has been confirmed. Otherwise \$20 dollars administration fee will be collected.
3. 有關自行放學之學生，請家長於上午十一時十五分前到達一樓圖書館，並出示接送證方可接回學生。
If your child is not using the school bus service, please pick up your child at the school library on the 1/F before 11:15 a.m. with the pick-up card duly presented.
4. 根據學校規定，駕駛私家車者需出示有效泊車證，如需購買請到文具部。並請待所有校開出後，私家車才可離校。
According to our school's regulation, parking spaces are only available to vehicles with valid parking permit. Please purchase the Annual parking Permit at the Stationary Department. Private cars shall only leave the school after departure of all school buses.
5. 小一預備班之學生證將於 11 月 18 日派發，請於每次上課日必須帶回。現附上寫有學生姓名及班別之標籤，請於第一天上課日(18/11)貼在衣服上以資識別。
Students' ID card will be distributed on the first day and please bring along with you whenever you have classes. Please find attached a sticker for you to wear on your child's clothes on the first day for identity purposes.
6. 請參照上課時間表，於一般課堂可穿便服上課，如上體育課，請穿著合適運動服裝及運動鞋回校。
Student may put on casual wear except the Physical Education day. They have to put on sportswear for that day.
7. 請自行準備水、小食和文具（鉛筆、擦膠、間尺）。
Please bring your own bottle of water, snacks and stationeries. (pencils, erasers, rulers)
8. 請依習作上註明之日期在家完成功課，並必須於下一節上課日交回
Please complete all homework according to the specified date at home and return it on the next class.



P. 1 Preparatory Class - Class D

Date	18/11	25/11	6/1	20/1	27/1	3/2
Subject	Chinese	English	Spanish	General Studies	Art	Spanish
	P.E	Art	Maths	P.E	Chinese	English

Date	3/3	10/3	17/3	14/4	28/4	5/5
Subject	P.E	Art	Spanish	P.E	Art	General Studies
	Maths	General Studies	Chinese	English	Maths	Spanish

家長需知：

Remarks:

- 附上小一預備班學生的接送證(卡面印有 P 字式樣)，為安全起見，家長務必出示接送證準時接回學生。
 Please find attached the P. 1 Preparatory Class P-card. For security measure, please present this card when you pick up your child.
- 校車站一經報名不得更改，否則每次須收取港幣二十元為行政費用。
 We will not accept any amendments regarding bus stops once it has been confirmed. Otherwise \$20 dollars administration fee will be collected.
- 有關自行放學之學生，請家長於上午十一時十五分前到達一樓圖書館，並出示接送證方可接回學生。
 If your child is not using the school bus service, please pick up your child at the school library on the 1/F before 11:15 a.m. with the pick-up card duly presented.
- 根據學校規定，駕駛私家車者需出示有效泊車證，如需購買請到文具部。並請待所有校開出後，私家車才可離校。
 According to our school's regulation, parking spaces are only available to vehicles with valid parking permit. Please purchase the Annual parking Permit at the Stationary Department. Private cars shall only leave the school after departure of all school buses.
- 小一預備班之學生證將於 11 月 18 日派發，請於每次上課日必須帶回。現附上寫有學生姓名及班別之標籤，請於第一天上課日(18/11)貼在衣服上以資識別。
 Students' ID card will be distributed on the first day and please bring along with you whenever you have classes. Please find attached a sticker for you to wear on your child's clothes on the first day for identity purposes.
- 請參照上課時間表，於一般課堂可穿便服上課，如上體育課，請穿著合適運動服裝及運動鞋回校。
 Student may put on casual wear except the Physical Education day. They have to put on sportswear for that day.
- 請自行準備水、小食和文具（鉛筆、擦膠、間尺）。
 Please bring your own bottle of water, snacks and stationeries. (pencils, erasers, rulers)
- 請依習作上註明之日期在家完成功課，並必須於下一節上課日交回。
 Please complete all homework according to the specified date at home and return it on the next class.



P. 1 Preparatory Class - Class E

Date	18/11	25/11	6/1	20/1	27/1	3/2
Subject	Chinese	Art	Spanish	General Studies	Chinese	Spanish
	P.E	English	Maths	P.E	P.E	English

Date	3/3	10/3	17/3	14/4	28/4	5/5
Subject	P.E	Art	Spanish	P.E	Maths	General Studies
	Maths	General Studies	Chinese	English	P.E	Spanish

家長需知：

Remarks:

- 附上小一預備班學生的接送證(卡面印有 P 字式樣)，為安全起見，家長務必出示接送證準時接回學生。
Please find attached the P. 1 Preparatory Class P-card. For security measure, please present this card when you pick up your child.
- 校車站一經報名不得更改，否則每次須收取港幣二十元為行政費用。
We will not accept any amendments regarding bus stops once it has been confirmed. Otherwise \$20 dollars administration fee will be collected.
- 有關自行放學之學生，請家長於上午十一時十五分前到達一樓圖書館，並出示接送證方可接回學生。
If your child is not using the school bus service, please pick up your child at the school library on the 1/F before 11:15 a.m. with the pick-up card duly presented.
- 根據學校規定，駕駛私家車者需出示有效泊車證，如需購買請到文具部。並請待所有校開出後，私家車才可離校。
According to our school's regulation, parking spaces are only available to vehicles with valid parking permit. Please purchase the Annual parking Permit at the Stationary Department. Private cars shall only leave the school after departure of all school buses.
- 小一預備班之學生證將於 11 月 18 日派發，請於每次上課日必須帶回。現附上寫有學生姓名及班別之標籤，請於第一天上課日(18/11)貼在衣服上以資識別。
Students' ID card will be distributed on the first day and please bring along with you whenever you have classes. Please find attached a sticker for you to wear on your child's clothes on the first day for identity purposes.
- 請參照上課時間表，於一般課堂可穿便服上課，如上體育課，請穿著合適運動服裝及運動鞋回校。
Student may put on casual wear except the Physical Education day. They have to put on sportswear for that day.
- 請自行準備水、小食和文具（鉛筆、擦膠、間尺）。
Please bring your own bottle of water, snacks and stationeries. (pencils, erasers, rulers)
- 請依習作上註明之日期在家完成功課，並必須於下一節上課日交回
Please complete all homework according to the specified date at home and return it on the next cl



P. 1 Preparatory Class - Class F

Date	18/11	25/11	6/1	20/1	27/1	3/2
Subject	Chinese	Art	Spanish	General Studies	Chinese	English
	P.E	English	Maths	P.E	Art	P.E

Date	3/3	10/3	17/3	14/4	28/4	5/5
Subject	P.E	Art	Spanish	P.E	Maths	General Studies
	Maths	General Studies	Chinese	English	Art	P.E

家長需知：

Remarks:

- 附上小一預備班學生的接送證(卡面印有 P 字式樣)，為安全起見，家長務必出示接送證準時接回學生。
Please find attached the P. 1 Preparatory Class P-card. For security measure, please present this card when you pick up your child.
- 校車站一經報名不得更改，否則每次須收取港幣二十元為行政費用。
We will not accept any amendments regarding bus stops once it has been confirmed. Otherwise \$20 dollars administration fee will be collected.
- 有關自行放學之學生，請家長於上午十一時十五分前到達一樓圖書館，並出示接送證方可接回學生。
If your child is not using the school bus service, please pick up your child at the school library on the 1/F before 11:15 a.m. with the pick-up card duly presented.
- 根據學校規定，駕駛私家車者需出示有效泊車證，如需購買請到文具部。並請待所有校開出後，私家車才可離校。
According to our school's regulation, parking spaces are only available to vehicles with valid parking permit. Please purchase the Annual parking Permit at the Stationary Department. Private cars shall only leave the school after departure of all school buses.
- 小一預備班之學生證將於 11 月 18 日派發，請於每次上課日必須帶回。現附上寫有學生姓名及班別之標籤，請於第一天上課日(18/11)貼在衣服上以資識別。
Students' ID card will be distributed on the first day and please bring along with you whenever you have classes. Please find attached a sticker for you to wear on your child's clothes on the first day for identity purposes.
- 請參照上課時間表，於一般課堂可穿便服上課，如上體育課，請穿著合適運動服裝及運動鞋回校。
Student may put on casual wear except the Physical Education day. They have to put on sportswear for that day.
- 請自行準備水、小食和文具（鉛筆、擦膠、間尺）。
Please bring your own bottle of water, snacks and stationeries. (pencils, erasers, rulers)
- 請依習作上註明之日期在家完成功課，並必須於下一節上課日交回
Please complete all homework according to the specified date at home and return it on the next class.